
Predlog kandidatov za
vodstvo OK ZKS

Člani komiteja so na zadnji seji 16. januarja
soglasno podprli predlog, naj Julij Planinc
opravlja dolžnost predsednika občinskega komi-
teja, Bojan Simonič pa dolžnost sekretarja pred-
sedstva OK ZKS za prihodnje mandatno obdob-

. je dveh let.

Še naprej ZK ostaja tesno vzpeta v razreševanje vpra-
šanj, ki se postavljajo pred varslvo in vzgojo predšolskih
otrok. In čeprav komunisti v W O precej težav oblvadu-
jejo. nekaterih brez širše družbene pomoči ne bodo
zmogli. Srečujemo se s stanjem, da je manj vključenih
otrok kot je razpoložljivih zmogljivosti. Ustvarjeni so
pravzaprav pogoji za izboljšanje kvalitete vzgojno izobra-
ževalnega dela, zaostruje pa se problem financiranja. Kot
načelo se mora vse bolj uveljaviti uvajanje dvonamenskih
objektov, temeljiteje pa bo potrebno pretehtati vsako
novo vlaganje prostorskih zmogljivosti, glede financira-
njabo pa potrebno vztrajati na že doseženem standardu.

Žal tudi v tem obdobju, kljub številnim sprejetim
obveznostim za enakopravno povezovanje osnovnih šol z
okoljem niti v združenem delu niti v KS podružbljanje
osnovne šole ni bilo uveljavljeno v dovolj veliki meri. So
si pa komunisti prizadevali za učinkovitejšo samouprav-
no preobrazbo osnovnih šol. Le-te so se med seboj
povezale v skupnosti osnovnih šol in skozi to obliko
dosegle s sodelovanjem pri izvajanju programskih nalog
lepe uspehe.

Na vrsto pomanjkljivosti v usmerjenem izobraževanju
so komunisti s tega področja sproti opozarjali pristojne
strokovne in politične organe. Ti pa žal v večini niso
reagirali na nekatere utemeljene pripombe. Pripravlja se
kompleksnejša prenova programov, ki bo znana letos.
Tudi v naši občini se prepočasi uresničuje odgovornost
OZD za izboljšanje izvedbe proizvodnega dela in delov-
ne prakse pa tudi usposabljanja pripravnikov za samo-
stojno delo.

Ni slučaj, da je povsem ločeno poglavje namenjeno
družbenoekonomskim odnosom in položaju izobraževa-
nja, saj so se ta vprašanja tako izostrila, da to lahko
označimo kot enega večjih političnih problemov v občini.
Kljub omevanju investicij (izjema je osnovno šolstvo) se
prostorski pogoji razen na nekaterih visokošolskih orga-
nizacijah v tem obdobju niso zaostrovali. Ob le polovič-
nem obračunavanju amorizacije pa postaja kritično po-
manjkanje sredstev za vzdrževanje in sanacijo objektov.
Šole se sicer skušajo povezovati z združenim delotn,
vendar ni pričakovati, da bi preko neposredne menjave
dela mogli odpraviti vse probleme. V pogojih visoke
inflacije in ob že nekajletnem zaostrovanju ravni OD se
je na tem področju situacija najbolj zaostrila. Tako so
bile predvsem v srednjem izobraževanju spodb îjene in
izpeljane nekatere politrično vprašljive akcije, na osnovi
katerih naj bi izenačitev ekonomskega položaja izsilili
mimo vseh institucij ekonomskega in političnega sistema.
Občinska organizacija vztraja na oceni, da je kar najhi-
treje, v skladu z materialnimi možnostmi potrebno zago-
toviti in uresničiti ustavno pravico delavcev na tem po-
dročju in sicer enak ekonomski položaj z delavci v gospo-
darstvu. To pa pomeni, da je potrebno spremeniti naš
odnos do izobraževanja in mu omogočiti, da bo v čim
večji meri svoje naloge lahko uresničeval. Lani pa se je
izostril tudi ekonomski položaj učencev in študentov, ki
je bil tesno povezan z uresničevanjem usmerjenega izo-
braževanja, svobodne menjave dela ter načrtno kadrov-
sko politiko. Zlasti so se zaostrile razmere v študentskih
domovih. Prizadevanja komu.nistov so bila zatorej
usmerjena k celovitejšem razreševanju preko sistemskih
ukrepov.

S prvega dela poročila velja zapisati tudi ugotovitve o
uresničevanju političnega sistema za kar velja, da se
sprejeti ukrepi in stališča prepočasi uresničujejo. Za ra-
zliko od prejšnjih let je vsebina današnjih ocen konkret-
nejša, saj se izpostavljajo posamezna področja v naši
družbi, ki zaradi splošnih gospodarskih ležav in pomanj-
kanja občutka za selektivnost prihajajo v zelo težak
položaj. V obdobju po zadnji programski konferenci je
bila med članstvom ZK prisotna določena stopnja ne-
enotnosti, ki pa je bila presežena pravzaprav z aktivnost-
mi po 13. seji CK ZKJ, ko je članstvo poglobljenejše
analiziralo dosedanje slabosti. Precej nezadovoljstva je
»povzročil« naraščajoči vpliv državne administracije, ki
se z zaostrenim gospodarskim stanjem stopnjuje.


